
Gostynin, 18 czerwca 2018r. 

 

Pan/i 

…………………………………… 

 

Zapraszam na XLIV Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 26 czerwca 2018r. 
o godz. 8.15 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr 289/XLIII/2018 z dnia 25 maja 2018 r. w 
sprawie zmiany Uchwały nr 305/XXXVIII/2013 z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie 
przyjęcia „Regulaminu Stypendium Gminy Gostynin dla najzdolniejszych uczniów”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania imienia boisku sportowemu w miejscowości Lucień. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 
wykorzystywanego do kąpieli we wsi Gorzewo w jeziorze Sumino. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat niezabudowanej 
nieruchomości stanowiącej działki nr 55/2, 56/1 i 57/3 o łącznej pow. 0,70 ha we wsi 
Marianów Lucieński gm. Gostynin. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat niezabudowanej 
nieruchomości stanowiącej działkę nr 78 o pow. 0,10 ha we wsi Rumunki gm. Gostynin. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Strzałki i części wsi 
Osada, gmina Gostynin. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gostynin do zaopiniowania organowi 
regulacyjnemu. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 246/XXXVIII/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 
18 grudnia 2017r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu w 2018r. 



14. Rozpatrzenie skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. 

15. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

16.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

18.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

19.  Zakończenie obrad Sesji.  

     

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2018r., poz. 994, poz. 1000) 
pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w pracach organów 
gminy. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokół 

z obrad XLIV Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 26 czerwca 2018 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta Gminy – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Prawnik – Konrad Wypych 

6. Kierownik SO - Krzysztof Czerwiński 

7. Prezes ZK - Paweł Czarnecki 

8. Pracownik UG – Jarosław Cichoński 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 8.15 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Marek Balcerzak zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie chciałem podziękować za odpowiedź na interpelacje z poprzedniej sesji, natomiast 

chciałem zwrócić uwagę na to, że ja prosiłem o odtworzenie odcinak drogi w Zaborowie Nowym, a 

tutaj w odpowiedzi mam odniesienie do odcinka drogi w Zaborowie Starym. Więc proszę bardzo o 

sprostowanie tego. 

2. I druga interpelacja, którą chciałem poruszyć, to są przetargi na nasze drogi, przetargi, które 

ukazały się na stronie Urzędu Gminy. Ja przejrzałem dość wnikliwie i specyfikacje, ale również 

dokumenty, które były załączone. I się bardzo zaniepokoiłem, ponieważ takich projektów, czy 

takiego przedmiaru, ja jeszcze nie widziałem na stronie ani Urzędu Gminy, ani innego Urzędu. Czy 

wy naprawdę Państwo chcecie wywozić zgodnie z przedmiarem robót, gruz, który wcześniej 

wbudowaliśmy. Bo tutaj jest taka pozycja mechaniczne rozebranie nawierzchni z tłucznia 

kamiennego o długości 15cm i wywiezienie tego tłucznia na odległość 10km. Ja np. mam jeżeli 

chodzi o Zaborów Stary mam przewiezienie 215m3, nie wiem ile, może 10m się zmieści na 

samochód, to jest 20 kilka wywrotek wywiezionych. Nigdy czegoś takiego nie było. Następna 

pozycja mechaniczne wykonanie koryta z wywiezieniem ziemi, samochodami na odległość 10km. 

Przecież, jeżeli ktoś według tego przedmiaru zrobi kosztorys, to będzie horrendalna cena. Ja już 

uważam z góry, że te przetargi, jest to kompletna bzdura i będą unieważnione. Tylko czy jest to 



działanie celowe? Czy ktoś z Urzędu przeglądał to, czy ktoś wcześniej robił założenia, usiadł z 

firmom i robił założenia, jak mają być te drogi wykonane? Czy ta firma w ogóle miała jakiekolwiek 

doświadczenie w wykonywaniu projektów budowy dróg? Mam dzisiaj niesamowite obawy. Jeżeli 

chodzi już o sam kosztorys, no nie znam kosztorysu jaki tu jest kosztorys inwestorski, ale powiem 

tylko tak, w Nieckach ja bym się cieszył, bo za taką samą kwotę w ubiegłym roku zrobiono 315m, 

w tym roku w przetargu jest 510m, za tą samą cenę, przy dużo większych robotach, łącznie z 

sianiem trawy. Czy to jest w ogóle do realizacji? Czemu ktoś wcześniej na to nie zwrócił uwagi? 

 

Radny Piotr Piotrowski zgłosiła 3 interpelacje: 

1. Ja bym chciał ponowić pytanie z poprzedniej sesji odnośnie zjazdu w Górkach Pierwszych, bo 

tutaj na korytarzu rozmawiałem z Panem Wice Wójtem, prawdopodobnie poszły dokumenty do 

przetargu, ale chciałbym to usłyszeć, jaki i ja, tak i Pan Sołtys, czy to jest prawda? 

2. I przy okazji Pan Wójt nam obiecał, że.., fundusz sołecki jest przeznaczony w Górkach Drugich, 

jest przeznaczony na polanie emulsją do utwardzania asfaltów i przy okazji, jak firma miała robić 

zjazd w Górkach Pierwszych miała zrobić polanie emulsją w Górkach drugich. Czy to jest 

powiązana transakcja, czy nie? 

3. Czy nasza gmina, odnośnie suszy poczyniła jakieś kroki, jakieś komisje, coś z tym związane? 

 

Radna Mariola Dan -Liberadzka zgłosiła 2 interpelacje: 

1.Ja miałabym prośbę jeszcze, prosiłabym o przycięcie krzaków wystających na jezdnię, to jest 

wzdłuż drogi krajowej w Stefanowie. Zanim do ronda się dojedzie, skręca się w lewo, w stronę 

sklepu. Tam po prostu trzeba byłoby trochę przyciąć te zakrzaczenia.  

2. Miałabym prośbę jeszcze jedną taką, żeby zgłosić do powiatu, o to, żeby ktoś przyjechał, na tą 

drogę powiatową, dawną krajówkę „60-tkę”, ponieważ jak deszcz pada, strasznie duże kałuże się 

robią na jezdni, po prostu trzeba byłoby kawałek darniny zerwać na poboczu i ta woda by 

odchodziła do rowu, a tam nie ma przepływu, robią się kałuże i robi się niebezpiecznie, żeby nie 

doszło do jakiegoś wypadku. 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Ja również ponawiam, Sołtys z Sierakówka mnie poinformował, że nie dostał odpowiedzi na te 

pytania co zadawałem, ani ja nie dostałem, przyczółki przy przepuście są nadal nie zrobione. 

2. I gruz na ten odcinek drogi, żeby wyrównać te nierówności, też nic nie zrobione. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Ja też chciałabym zadać pytanie dotyczące tablic informacyjnych, były zgłoszone w ubiegłym 

roku tablice informacyjne w sołectwie Solec-Wrząca, do tej pory nie mam, żadnej informacji, kiedy 

to będzie zrobione? 

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosiła 3 interpelacje: 

1.Panie Wójcie, ja tutaj w imieniu mieszkańców Jastrzębi i Osin proszę o wycięcie poboczy dróg 

gminnych. W tych miejscowościach były cięte kosiarką rotacyjną, ale to w zasadzie nie było cięte 

tylko czubki pościnane, a reszta została.  

2. W wielu miejscach jest do wycięcia sporo zakrzaczeń przy drodze. Szczególnie teraz po tej 

wichurze są ponachylane na drogę, ciężko jest w wielu miejscach przejechać. Trzeba zrobić 

przegląd tych dróg i jechać tam gdzie trzeba, podciąć te gałęzie i wyciąć te pobocza dróg, tą 

maszyną co zawsze, nie kosiarką rotacyjną. Bo na Jastrzębi kosiarka rotacyjna, sam Pan wie, że nie 

daje żadnego efektu, ponieważ tam jest mnóstwo kamieni. Ja rozumiem, że kosiarka tylko ścięła 

czubki, ale to były po prostu zmarnowane pieniądze.  

3. Panie Wójcie jeszcze jedno pytanie, kiedy będziemy w Sokołowie, mieszkańcy będą mogli się 

przyłączać do kanalizacji? Czy już jest termin znany konkretny, czy mógłby Pan w przybliżeniu 

podać za miesiąc, za dwa, za pół roku? Bo trwa już bardzo długo.  

 



Radny Stanisław Wasiński zgłosił 2 interpelacje: 

1. Ja też bym chciał ponowić wycięcie tych poboczy, bo częściowo były wycięte, ale tylko przy 

drogach utwardzonych, a przy drogach gruntowych nie były wycinane. A największy jest problem 

przy drogach gruntowych, bo są wąskie te drogi, samochody obcierają się i rysują.  

2. Druga sprawa, uprzątnięcie po tej ostatniej wichurze, nie wiem, kto ma to uprzątać, te połamane 

drzewa, gałęzie, to jest makabra, ogólnie na polach to wszystko leży. 

 

Radny Tomasz Lewandowski zgłosił 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, po tych wichurach tych krzewów, te zakrzaczenia, to co Państwo Radni 

podkreślają, albo są poprzewracane, albo połamane, wszystko to wystaje na drogi, mieszkańcy nasi 

i goście, którzy przyjeżdżają obcierają sobie samochody i należy rzeczywiście jakoś w tym 

zadziałać, czy porozumieć się z powiatem, bo część leży na naszych drogach, część na 

powiatowych, ale to jest jedna gmina, więc trzeba  byłoby jakieś działania podjąć. 

2. Panie Wójcie, ja kiedyś na którejś komisji zgłaszałem potrzebę wszczęcia negocjacji dotyczącej 

pozyskania parkingu w Białotarsku, z Panem Świderskim konkretnie. Ponawiam to w formie 

interpelacji teraz tutaj na sesji, ponieważ wszystko wskazuje na to, że budowa chodnika w 

Białotarsku się rozpocznie przez powiat, więc powstaną krawężniki i nie będzie gdzie stawiać tych 

samochodów. A te samochody są obecnie tak stawiane na tym poboczu. Czas szybko biegnie, ja 

wiem, że to w tym roku, z powodów braków budżetowych, nie jest zaplanowane to w budżecie, 

więc nie dojdzie do zakupu, ale negocjacje tez trochę trwają i żeby to uzgodnić i do nowego 

projektu budżetu na przyszły rok, mamy już lipiec. Więc bardzo bym prosił o jakąś informację na 

przyszłą sesję, czy Pan Świderski byłby w jakimś zakresie zdecydowany, po incydentach jakie były 

przy okazji budowy garażu, nam to odsprzedać, czy trzeba szukać innych rozwiązań? 

3. Również na którejś tam sesji prosiłem o wznowienie drogi w Rębowie, tak bym określił koło 

Pana Kłosińskiego, tam w tym kierunku, żeby też to jakoś zaplanować. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zmiany Uchwały nr 289/XLIII/2018 z dnia 25 maja 2018 r. w sprawie zmiany Uchwały 

nr 305/XXXVIII/2013 z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie przyjęcia „Regulaminu Stypendium 

Gminy Gostynin dla najzdolniejszych uczniów”. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 300/XLIV/2018 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: nadania imienia boisku sportowemu w miejscowości Lucień. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, myślę, że tutaj nie powinno być wątpliwości, 

Pan Stefan Zbieg naprawdę przyczynił się bardzo swoją pracą, swoim zaangażowanie do powstania 

tego Klubu, do powstania tego boiska, to też były jego wnioski, złożone w Urzędzie jego 

zaangażowanie na rzecz pozyskania młodzież, szczególnie jest cenne. Potrafił przyciągnąć do tego 

Klubu młodzież, dzieciaków, jego w tej chwili brakuje. Myślę, że nadanie imienia temu boisku, jak 

gdyby też spowoduje, że dalej te dzieci będą lgnęły do tego Klubu sportowego i do tego boiska. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 301/XLIV/2018 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 



Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli we 

wsi Gorzewo w jeziorze Sumino. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo oczywiście Chorągiew Mazowiecka ZHP 

korzysta z tego jeziora, z tego miejsca do kąpieli od szeregu lat. Zmiana prawa wodnego w tym 

zakresie, wymaga w tej chwili opinii Rady Gminy na utworzenie miejsca do kąpieli. Miejsce do 

kąpieli może oczywiście funkcjonować tylko do 30 dni w roku. Taki harmonogram we wniosku 

Chorągiew już złożyła, będą to trzy turnusy obozu harcerskiego, w miesiącu lipcu i początek 

sierpnia, nie przekraczając tych 30 dni, żeby to było miejsce do kąpieli, oczywiście zapewnienie 

bezpieczeństwa młodzieży, która będzie na tym obozie przebywać, Chorągiew bierze na siebie, 

zapewnia ratownika i wszystkie związane z tym zabezpieczenia. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 302/XLIV/2018 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat niezabudowanej nieruchomości stanowiącej 

działki nr 55/2, 56/1 i 57/3 o łącznej pow. 0,70 ha we wsi Marianów Lucieński gm. Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 303/XLIV/2018 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przekazania w dzierżawę na okres 3 lat niezabudowanej nieruchomości stanowiącej 

działkę nr 78 o pow. 0,10 ha we wsi Rumunki gm. Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 304/XLIV/2018 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Strzałki i części wsi Osada, gmina Gostynin. 

(Radny Jerzy Węglewski wyszedł z sali posiedzenia). 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, plan zagospodarowania przestrzennego w m. 

Strzałki przyjmowaliśmy w 2011 roku. W trakcie weryfikacji tego planu do momentu uchwalenia 

nie zauważyliśmy tego, wkradł się jednak błąd, który został dostrzeżony, gdy właściciel pewnej 

działki chciał budować ogrodzenie swojej działki. Okazało się, że w trakcie ustalania tego planu 

popełnił błąd geodeta i popełnił błąd planista, który ten plan nam proponował. Wyznaczono 

przebieg drogi gminnej, planowanej drogi gminnej, bo nie jest jeszcze obecnie wyznaczona droga, 

tylko jest planowana w planie, która przebiega przez działkę obejmując teren zabudowany. Ten błąd 

po prostu trzeba naprawić. Oczywiście ja podjąłem rozmowy i z geodetą i z planistą, to jest ich 

błąd, więc jak gdyby koszty związane z tą zmianą bezpośrednio powinni oni ponieść i to wziąć na 

siebie. Natomiast ta zmiana przebiegu tej drogi, żeby z tej nieruchomości zabudowanej odejść, 

wymaga poszerzenia zakresu planu. Innego rozwiązania nie da się w tej chwili przyjąć. W związku 

z tym jest jak gdyby ta zmiana proponowana o poszerzenie bodajże o dwie działki dosyć duże, na 

których też będzie możliwość zabudowy mieszkaniowej. Więc to jest też jak gdyby ukłon w 

kierunku mieszkańców i właścicieli, których obejmiemy tym planem. Natomiast jeżeli chodzi o 

same koszty opracowania tej zmiany będę negocjował w momencie, gdy Państwo podejmiecie 

uchwałę o przystąpieniu. Przystąpienie wymaga tej decyzji, ponieważ, tak ja mówię, ten plan 

zakłada przebieg drogi gminnej przez nieruchomość zabudowaną. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: czy to jest w powiązaniu 



z pismem Pana Jarosława Walczaka? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: tak jest, dokładnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: czyli ta sprawa będzie 

jak gdyby uregulowana, tego wniosku Pana Walczaka i innych jeszcze spraw. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: obejmiemy troszeczkę większym zakresem. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja jeszcze się wypowiem odnośnie tego pisma, Pan Walczak skarży 

się na bezczynność. Tak się złożyło, że była odpowiedź na jego pismo, dwukrotnie awizowane, nie 

odebrał, a po prostu korespondencja się minęła. Mamy na to zwrotkę, ale odpowiedź poszła 

ponownie. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: i już w tej chwili mamy potwierdzenie odbioru. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 305/XLIV/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Gostynin do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w związku ze zmianą ustawy Prawo wodne, jest to procedura 

legislacyjna, wiemy, że kompetencje, jeżeli chodzi o taryfy za wodę i ścieki nie jest to kompetencją 

Rady, tylko kompetencja Wód Polskich, Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie. Tak samo projekt 

regulaminu w tej chwili kierujemy, tą uchwałą kierujemy do zaopiniowania do Wód Polskich, 

dopiero po zaopiniowaniu przez Wody Polskie podejmiemy już uchwałę, która wprowadzi ten 

regulamin. A w tej chwili tylko kierujemy do zaopiniowania. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 306/XLIV/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr 246/XXXVIII/2017 Rady Gminy Gostynin z dnia 18 grudnia 2017r. w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 307/XLIV/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

 Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

(Radny Jerzy Węglewski wrócił na salę posiedzenia). 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: Szanowni Państwo, pozwolę sobie tutaj najważniejsze zmiany 

omówić, a one są bardzo ważne, ponieważ wpływają na kwotę naszego deficytu zaplanowanego na 

koniec 2018r. Zmniejszamy zaplanowany deficyt z wysokości 6.600.000zł. do wartości 5.000.000zł. 

Wprowadzamy do budżetu środki, które pochodzą z refundacji z zadania dotyczącego 

termomodernizacji budynków szkół w m. Lucień, Emilianów, Solec i Sierakówek o wartości 

1.227.588,15zł i wprowadzamy do budżetu również wolne środki w wysokości 1.000.000zł z 

przeznaczeniem na rozchody, tj. na spłaty wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek i w 

wysokość 988.778,16zł na pokrycie planowanego deficytu. Deficyt po zmianach wyniesie 

5.000.000zł i planujemy go pokryć z kredytów w wysokości 3.211.221,84zł, z zaciągniętych 

pożyczek w wysokości 800.000zł i z wolnych środków w wysokości 988.778,16zł. Te zmiany 

powodują zmniejszenie kwoty długu na koniec 2018r. Planowany dług przed zmianą miał wynieść 

9.446.679,50zł, po zmianie wyniesie 3.588.778,16zł. Ta zmiana pozwoli na zwiększone zadania 

inwestycyjne jednoroczne, w kolejnym budżecie roku 2019, ponieważ tam mamy zaplanowane do 

realizacji zadanie wieloletnie dotyczące budowy budynku Urzędu Gminy 3.500.000zł środków 

zabezpieczonych na ten cel w roku przyszłym i ta zmiana pozwoli nam na zwiększony deficyt w 



przyszłym roku, planowany był 1.000.000zł, po zmianie planujemy 5.000.000zł, stąd też 

4.000.000zł więcej środków przeznaczone na inwestycje jednoroczne. Jeśli chodzi jeszcze o zmiany 

takie ważne, dokonano po stronie dochodowej budżetu, to wprowadzamy do budżetu kwotę 

56.000zł, są to środki z rządowego programu „Aktywna tablica”, dla czterech kolejnych szkół. W 

ubiegłym roku dostaliśmy środki na doposażenie w tablice interaktywne, dostały cztery szkoły i 

kolejne cztery szkoły zostaną doposażone właśnie w zakresie technologii informacyjno-

komunikacyjnej. 14.000zł wkład własny do tych czterech szkół w przypadku realizacji tego 

programu. Wprowadzamy jeszcze do budżetu dwie dotacje, dwie dotacje odzyskane z budżetu 

Wojewody Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw Mazowsze 

2018 i 10.000zł zostaje przeznaczone na doposażenie Gminnej Biblioteki Publicznej w Gostyninie z 

siedzibą w Solcu w sprzęt komputerowy. I kolejne 10.000zł zostaje przeznaczone na budowę 

siłowni zewnętrznej na gminnej działce w m. Sokołów. Przeznaczamy również 125.000zł na bieżące 

utrzymanie dróg gminnych. W zakresie inwestycji zmieniamy źródła finansowania w większości 

inwestycji z kredytów i pożyczek na dochody własne wprowadzone do budżetu. I dwie zmiany tj. 

zdjęcie z realizacji „Rozbudowy sieci wodociągowej w m. Gulewo” o wartości 200.000zł. I 

zmniejszenie zadania dotyczącego „Termomodernizacji budowy budynków szkół” o 245.000zł, 

ponieważ w Wieloletniej Prognozie Finansowej mieliśmy wartości kosztorysowe. Zmniejszone 

kwoty inwestycji zmniejszają nam deficyt na ten rok. I praktycznie są to wszystkie najważniejsze 

zmiany dokonane w budżecie i WPF na kolejne lata. 

Radna Marzena Staniszewska: Pani Skarbnik ja chciałam tylko dopytać, bo właśnie tutaj jest 

8.000zł, 10.000zł było przeznaczone z funduszu sołeckiego, więc to 8.000zł, a te 2.000zł?. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: jest wyjaśnienie w uzasadnieniu, bo jest zmniejszenie i 

zwiększenie, więc to jest suma wypadkowa różnicy. 

Radna Marzena Staniszewska: tak, tak właśnie zastanawiałam się. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: bo jeszcze nie dopowiedziałam, dwa fundusze sołeckie zostają 

zmienione, tutaj.., na wniosek sołectwa dokonano zmian w funduszach sołeckich tj. tak 10.000zł 

zostało, w przypadku sołectwa Gorzewo-Marianów zdjęte z remontu świetlicy wiejskiej w m. 

Gorzewo z przeznaczeniem na remont dróg gminnych. 

Radna Marzena Staniszewska: a tu jest 8.000zł. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: a bo jest jeszcze jedna zmiana sołectwo Rębów zdjęło z drogi, z 

remontu dróg gminnych 2.000zł, i przeznaczyło na utwardzenie działki pod parking szkolny we wsi 

Solec. Stąd zwiększenie dróg o 10.000zł i zmniejszenie o 2.000zł w przypadku drugiego sołectwa 

daje sumę wypadkową 8.000zł. A na te 8.000zł składają się te dwie sytuacje. Dwie zmiany dwóch 

funduszów sołeckich. Jest to opisane w uzasadnieniu. 8.000zł dotyczy zmian dokonanych w 

wydatkach realizowanych w ramach funduszu sołeckiego w zakresie sołectwa Gorzewo-Marianów, 

tj. zwiększenie o 10.000zl na drogach oraz zmniejszenie o kwotę 2.000zł w zakresie przedsięwzięć 

sołectwa Rębów. 10.000zł na plus, minus 2.000zł, tj. 8.000zł. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 308/XLIV/2018 została przyjęta 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu w 

2018r. 

Radny Marek Balcerzak: korzystając z okazji Panie Wójcie, chciałbym zadać pytanie, kiedy będzie 

ogłoszony przetarg na to zadanie? Mnie zaczyna martwić kto przygotował. Nie chciałbym, żeby 

powtórzyła się sytuacja z roku ubiegłego z Sokołowa. Nie chcę tutaj, jak kolega Jurek na każdej 

sesji wstawać i krytykować, natomiast żadnych wniosków Urząd z wykonywania zadania w 

Sokołowie widzę, nie wyciągnął. Sam zaangażowałem się, bo dostałem zgody, bo gdyby nie to, to 

nie wiem, czy te zgody byłyby do dzisiaj od rolników uzyskane. Ja nie chciałbym, żeby to zadanie 

było wykonywane w listopadzie, w grudniu. Mam obawy takie, że jeżeli nawet to będzie w 



październiku, to część rolników może powiedzieć, że oni nie zgadzają się. Tam przechodzi ta 

kanalizacja przez pola uprawne. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzenia). 

Tam będą zasiewy zrobione. Takie zadania robi się w lipcu, sierpniu, najpóźniej we wrześniu. 

Dlatego chciałbym taką informacje dzisiaj uzyskać. Konkretnie jaką datę jest Pan Wójt podać, kiedy 

będzie ogłoszona i rozstrzygnięta procedura przetargowa? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, wie Pan dobrze, że tam wymagało projektu 

zamiennego, opracowanie. I to opracowanie, w tej chwili poszedł tam Zastępca sprawdzić, czy ono 

już jest kompletne i niezwłocznie ogłosimy, jeżeli tylko ono jest kompletne. 

Radny Marek Balcerzak: czyli terminu dzisiaj Pan Wójt wskazać nie potrafi?   

Wójt Gminy Edmund Zieliński: w najbliższym czasie na pewno ogłosimy. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 309/XLIV/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Rozpatrzenie skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo 

kolejny punkt tj. „Rozpatrzenie skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Gostyninie”. Taka skarga wpłynęła do Przewodniczącego Rady, ja tu w uzgodnieniu z Panem 

Mecenasem, przekazałem ją jako ciągłość sprawy do Komisji Rewizyjnej, uznając, że nie musi być 

to do końca na sesji. I została wypracowana uchwała. O 

Odczytał projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi Marii Cessak na działalność Kierownika 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. 

Poproszę Pana Mecenasa, jak gdyby o informacje w sprawie tej skargi. 

Mecenas Konrad Wypych: skarga tak naprawdę dotyczy działań w indywidualnej, konkretnej 

sprawie administracyjnej, dotyczącej zwrotu wypłaconych i pobranych świadczeń. W tym zakresie 

Rada Gminy nie ma kompetencji, żeby w ogóle skargę rozpatrywać, bo tryb indywidualny, 

administracyjny kończący się indywidualną decyzją, jest jasno określony w kodeksie, jasno są 

wskazane organy, które zajmują się kontrolą orzeczeń niższych instancji, w tym wypadku SKO w 

Płocku, ewentualnie Sąd Administracyjny w Warszawie, czyli tą drogą Pani Cessak powinna się 

udać. Natomiast skargę złożyła, jest niezadowolona z działań Pani Kierownik. Jak przeanalizujemy 

jej subiektywne przekonanie w tym względzie, to formalnie skarga powinna być uznana za 

bezzasadną, ponieważ Rada nie powinna ingerować w indywidualną sprawę administracyjną, gdzie 

ustawodawca przewidział inne środki odwoławcze. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 310/XLIV/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  



wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 16-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Marek Balcerzak odnośnie odtworzenia odcinka drogi w 

Zaborowie Nowym, ja bym prosił o sprecyzowanie miejsca, bo my nie mogliśmy tego 

zlokalizować, jeżeli byłaby taka możliwość, żeby po sesji. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Andrzeju, ja od razu powiem, byliśmy tak. Przecież był Pan ze mną 

i był Jarek. Jeszcze raz mamy jechać? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: czyli mówimy o tej drodze w lesie?  

Radny Marek Balcerzak: dokładnie. Ja wskazywałem jedną drogę w Zaborowie Nowym. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: no to już jest wszystko w porządku. Tam jest sprawa, że trzeba 

geodetę wziąć i to wytyczyć. 

Radny Marek Balcerzak: dokładnie. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jeżeli chodzi o ten przedmiar kosztorysu, będziemy go konsultować z 

projektantem i będziemy musieli wymusić zrobienie korektę tego kosztorysu. 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz wróciła na salę posiedzenia). 

Radny Marek Balcerzak: ja to rozumiem, Panie Wójcie, czy tylko to jest termin teraz? Czy to nie 

powinno być zrobione.., no przecież macie ludzi od tego, to jakaś amatorszczyzna totalna, nie chcę 

tego oceniać tutaj. Ja nie mam wglądu do dokumentów wcześniej, dopiero mogę je zobaczyć jak 

ukazało się na stronie internetowej. No po prostu, dla mnie to było, jak ja to zobaczyłem.., byłem 

przerażony wręcz, co ta firma i Państwo wymyśliliście dla nas. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: no na pewno to nie był nasz pomysł. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ale jak nie wasz? 

Chociaż od odpowiedzialności się nie uchylać. 

Radny Marek Balcerzak: ja rozumiem, ale jest jakiś nadzór, są założenia, przecież siada się z firmą i 

się robi założenia do projektu. I wskazuje się, co my chcemy, żeby firma w tym projekcie 

uwzględniła. Jeżeli nawet nie udało się zrobić na tym etapie, no to niestety, ktoś ogłaszał przetarg, 

to powinien zerknąć na to. No przecież powielaliście opisy do specyfikacji. Ktoś to 

przekopiowywał do specyfikacji nawet się nie zastanowił nad tym co robi w tym momencie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: i to jest przykre. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Piotrowski, sprawa nawierzchni drogi w Górkach, sprawa 

zjazdu, tak jak Pan słyszał, jest w tym ogłoszonym przetargu. Natomiast jeżeli chodzi o dokonanie 

tego emulsjowania tej drogi, to jest poza przetargiem, będziemy rozmawiać i wysyłać oferty. 

Radny Piotr Piotrowski: Panie Wójcie, tylko, żeby to było jak najszybciej. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pani Radna Dan-Liberadzka, chodzi o przycięcie krzaków, to jest w 

Zarządzie Drogi Krajowej i Starostwa, zgłosimy takie wnioski. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: oni tam przy tej krajowej zrobili przycinkę tylko przy tych znakach 

ostrzegawczych, tam jak s te trzy strzałeczki. A dalej co idzie wzdłuż do sklepu, no to trzeba byłoby 

je trochę przyciąć, bo są na równo z jezdnią. Tam jak samochody się mijają to żeby się nie 

rysowały. I prosiłaby też do Powiatu, żeby zgłosić. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: czyli tą serwisówkę? 

Radna Mariola dan-Liberadzka: tak, tak, tą wzdłuż krajowej. W stronę sklepu, przed rondem jak się 

skręci w lewo. 

Z-ca wójta Andrzej Szyszka: Pan Radny Kołodziejski, sprawa przepustu, ja z Panią Sołtys już 

wielokrotnie rozmawiałem, ten temat mamy na uwadze, będziemy robić, umacniać ten przepust. 

Radny Marek kołodziejski: no ona uważa inaczej. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: rozmowy są jak najbardziej. 

Radny Marek Kołodziejski: tylko nie przynoszą efektu. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pani Radna Michalska, sprawa tablic zostanie przekazana do realizacji 

do ZK. 

Pan Radny Węglewski, pozwolenie powiatowego nadzoru już jest, czekamy na pozwolenie z 



wojewódzkiego. 

Radny Jerzy Węglewski: jaki ma termin? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja myślę, że to jest kwestia przyszłego tygodnia, 21 dni. 

Radny Jerzy Węglewski: 21 dni, a kiedy było ogłoszone? 

Z-ca wójta Andrzej Szyszka: nie pamiętam, musiałbym sprawdzić. 

Radny Jerzy Węglewski: po zatwierdzeniu przez powiatowy. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: powiatowy już mamy. 

Radny Jerzy Węglewski: no tak, ale do wojewódzkiego musi być zgłoszone po zatwierdzeniu prze 

powiatowy? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak.  

Radna Ewa Michalska: jeśli można Panie Wice Wójcie, to nie są tablice informacyjne, informacyjne 

gminne, to są tablice informacyjne kierunkowe, które ja przekazałam w tamtym roku, w połowie 

roku do realizacji do Urzędu Gminy, one miały być na początku roku zrealizowane, to nie są tablice 

informacyjne, to są tablice informacyjne kierunkowe w miejscowości, to jest inna sprawa. Proszę o 

tym pamiętać, Pani Eliza wie, to było już, żeby rok czekać za tym, to nie są zwykłe tablice 

informacyjne.  

Z-ca wójta Andrzej Szyszka: postaramy się to przyspieszyć. 

Pan Radny Wasiński i Pan Radny Węglewski, sprawa poboczy, mówię ZK robi wycinkę, ale 

rotacyjną, bo bijakowa miała awarię. 

Radny Jerzy Węglewski: ale to co było pierwsze przycięte rotacyjną na Jastrzębi, to w ogóle nie 

widać, że było cięte. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: inne miałem wiadomości od Sołtysa. 

Radny Jerzy Węglewski: to proszę przyjechać zobaczyć. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja tego nie neguje, tylko mówię.. 

Radny Jerzy Węglewski: a szczególnie na Jastrzębi jest mnóstwo kamieni, to rotacyjną nic nie 

zrobi. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: ja kamieni nie zetnę. 

Radny Jerzy Węglewski: ja rozumiem, to dlaczego rotacyjna jest wysłana nie.. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: tyle co mogliśmy to zrobiliśmy. Teraz jeździmy już bijakową. 

Radny Jerzy Węglewski: proszę o przejechanie tą bijakową. Żeby poprawić tą bijakową i na 

odpowiedniej szerokości, a nie pół metra, od osi drogi, bo pas drogowy jest.. właśnie miałem też o 

to zapytać, bo w jednej miejscowości jest półtora metra ścięte z jednej i z drugiej strony, a w innej 

pół meta. Czy to jest jakiś standard, czy tak według uznania? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: na pewno nie.. 

Radny Jerzy Węglewski: jak to się odbywa, jak jest zlecone? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie mam zastrzeżeń do swojego pracownika, dobrze wykonuje roboty i 

nie widzę celu, tez często występowania. Są nieraz jakieś tam problemy, to nawet i z racji kamieni, 

ale mam zaufanie do pracownika, który od kilkudziesięciu lat wykonuje te roboty i jeżeli wykonał 

może nie zupełnie dobrze, to na tyle można było tylko wykonać. I będę Zapałowskiego bronił, bo 

mam świadomość z jakości jego pracy. 

Radny Jerzy Węglewski: chciałem uzyskać odpowiedź, jak to jest, czy zlecenie tych wycinek, jest 

na konkretną szerokość tego pasa, czy to jest po prostu według uznania tego operatora? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: prawdopodobnie operator.  

Radny Jerzy Węglewski: czyli Urząd Gminy nie ma nic do tego, jak te drogi są wycinane, jako 

nadzorujący prace i odbierający?  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jak to nie. 

Radny Jerzy Węglewski: no tak, tak Pan mówi, no bo decyduje o szerokości wycięcia operator, tak? 

Pan Prezes mówi, że Pan operator jest ok, wszystko dobrze robi, przyjechał, sobie przejechał, nawet 

nie widać, że ciął. 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: maszyna ma szerokość cięcia 140cm i do 140cm, choć takie pobocza 

rzadko są przy drogach gminnych. Nie ma takiej szerokości. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Prezesie kiedy się umówimy i przejedziemy się, kiedy możemy 



jechać? Dzisiaj jeszcze? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie oszczędzimy sobie. 

Radny Jerzy Węglewski: na wizje lokalną na Jastrzębie? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: oszczędzimy sobie dzisiaj.  

Radny Jerzy Węglewski: a dlaczego? 

Prezes ZK Paweł Czarnecki: nie mogę się podporządkować pod dzisiejszy termin, mam dzisiaj 

harmonogram dnia i nie dam rady. 

Radny Jerzy Węglewski: byśmy pojechali na wizje lokalna i byśmy zobaczyli jak jest.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, 

proszę o konkretne ustalenia, czy jeżeli jest taka potrzeba, to trzeba jakoś to zrobić. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: musi to być w pasie drogowym. 

Z-ca wójta Andrzej Szyszka: kolejne pytanie powtarzające się, Pan Radny Wasiński po tych 

wichurach, skala tych połamanych gałęzi praktycznie nie ma drogi, żeby takie konary nie były 

połamane. Nie będziemy sprzątać na prywatnych posesjach. Jeżeli to jest w pasie drogowym, czy na 

działkach gminnych, sukcesywnie będziemy to usuwać. Ale skala jest, jak sami Państwo wiecie, 

ogromna.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: zdajemy sobie sprawę, 

ale tam gdzie to rzeczywiście jest tych trudności żeby trochę więcej było, żeby to usuwać, żeby nie 

doszło do jakiś wypadków i jeszcze odszkodowań. 

Radny Marek Balcerzak: ja mam taką prośbę do Sołtysów jednocześnie, odnośnie dróg 

powiatowych, dużo drzew i tutaj nie rozumiem tej wypowiedzi Pana Wice Wójta, że nie będziemy 

sprzątać z działek prywatnych. Jeżeli drzewo było w pasie drogowym i było własnością.. i 

przewróciło się na działkę prywatną.. no właśnie trzeba to powiedzieć, to jest obowiązkiem gminy. 

Ja uważam, że też jest to obowiązkiem powiatu. I teraz mam taką prośbę do Sołtysów, żeby 

przekazać mieszkańcom, jeżeli przewróciło się drzewo, bo my odnośnie powiatu nie wiemy tak 

naprawdę i mamy kłopoty nieraz w określeniu na czyjej działce to drzewo leży, chodzi mi głównie o 

obręb Zaborów, Białotarsk, Rębów, Leśniewice, żeby te osoby, na których działkach przewróciło się 

drzewo, właśnie to, które rosło w pasie drogowym, żeby skontaktowały się z Zarządem Dróg 

Powiatowych, celem ustalenia jak to drzewo usunąć. Bo możliwe, że ta osoba będzie wolała sama 

usunąć, żebyśmy nie narobili szkody. I za pozyskanie drzewa. Więc ja tylko mam taką prośbę o 

przekazanie tym mieszkańcom, na których działkach drzewa są powalone, żeby skontaktowały się z 

ZDP, myślę, że też również z gminą, żeby ustalić w jaki sposób, w jakim terminie to drzewo usunąć. 

Tam najczęściej są już zasiewy i to w takim stanie już niemalże, które dojrzewają. Więc, żeby tych 

szkód nie było więcej. To bardzo mam taką prośbę. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jeszcze przepraszam, bo Pan Radny Piotrowski pytał odnośnie 

komisji. Dzisiaj były skanowane dokument, prawdopodobnie już zostały wysłane do Wojewody, w 

celu powołania komisji.  

Radny Piotr Piotrowski: czyli dostaniemy jakieś informacje? My jako Radni, czy Sołtysi? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak, jeżeli już będziemy mieli decyzję Wojewody, powołującą, będzie 

informacja o możliwości składania wniosków o szkodach. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Panie Wójcie, to też nie 

na dziś, ale mam nadzieję, że zostało to zapisane, żeby powrócić do negocjacji w sprawie tej 

działki. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak, tak, oczywiście. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: oczywiście podejmiemy rozmowy. Może jeszcze ja tytułem 

uzupełnienia, jeśli chodzi o te powalone drzewa, konary, na terenie gminy. Ja dużo jeżdżę po terenie 

i obserwuję i w szczególności to są drogi wojewódzkie i drogi powiatowe. Więc to jak gdyby należy 

do zarządcy drogi. Na drogach wojewódzkich już się wiele dzieje, bo zaczęli pracę już praktycznie 

od piątku i sukcesywnie uprzątają. Na terenie dróg powiatowych z tego co wiem, na pewno tak jak 

tutaj wspominał Pan Radny, że być może wolą zarządcy drogi powiatowej będzie takie, że np. 

właściciel działki, na którą zwaliło się to drzewo, będzie zainteresowany usunięciem za pozyskane 

drewno, na pewno taka zgoda będzie, w związku z tym oczywiście prośba taka, o taki apel do 



właścicieli tych działek, bo tam gdzie drzewo leży zwalone, żeby do ZDP zgłosić, myślę, że to 

nawet wystarczy telefonicznie i będzie taka zgoda, ze za pozyskane drewno właściciel 

nieruchomości może to drewno usunąć. Na terenie naszych dróg, ja też dużo jeździłem, tego bardzo 

niekorzystnego zjawiska nie widzę, jednak oczywiście dokonamy szczegółowego przeglądu dróg i 

też prosimy od Państwa ewentualnie o informacje. Mamy pracowników robót publicznych 

błyskawicznie zareagujemy na te wszystkie niedogodności i je usuniemy.  

 

Do punktu 17-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XLIII Sesji Rady Gminy został przyjęty 14 głosami za. 

 

Do punktu 18-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Państwo Radni wszystkie 

te pisma macie, ale odczytam. 

Odczytał Pismo Pana Jarosława Walczaka, które stanowi załącznik do protokołu. Tutaj sprawa 

została usankcjonowana w uchwale.  

Również odczytał pismo Chorągwi Mazowieckiej ZHP, które stanowi załącznik do protokołu. Też 

to zostało usankcjonowane w uchwale.  

Odczytał petycję Rady Gminy Winnica, która stanowi załącznik do protokołu. Nie wiem, czy my 

się będziemy jakoś w przyszłości do tego odnosić, czy nie, ale chciałem, żeby to zaistniało na sesji. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: porozmawiamy z Panem Przewodniczącym i ewentualnie 

zdecydujemy, czy będziemy się tematem zajmować. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no właśnie, tak myślę.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja w ślad za wczorajszą Komisją Rozwoju, jeżeli chodzi o 

sprawozdanie z zaawansowania inwestycji, chodzi w szczególności w zakresie dróg. Tutaj mam 

taką odpowiedź od projektanta, który to pilotuje, że wszystkie drogi zostały zgłoszone do Starostwa. 

Niestety w zakresie kilku musimy dokonać uzupełnień, uzgodnień, których obecnie nie posiadamy. 

Dla jednego z odcinków w Gorzewie musimy uzyskać uzgodnienie z Konserwatorem Zabytków, 

wniosek został wysłany 18 czerwca br. Dla innego odcinka w Gorzewie musimy uzyskać 

uzgodnienie z Energą , które zostało już podobno wysłane z Energii, tylko czekamy na dotarcie. Dla 

odcinka w Legardzie musimy uzyskać uzgodnienie z Orange. Dodatkowo przed 28 czerwca br. 

musimy dostarczyć do Starostwa oryginały decyzji dotyczących lokalizacji zjazdów dróg 

wewnętrznych na drogi powiatowe. Te zgody już posiadamy bez problemu do 28 czerwca br. je 

dostarczymy. Jeżeli chodzi o organizacje ruchu, jutro dostarczymy je ponownie do ZDP, wcześniej 

nie odpowiadały im te zaproponowane projekty. Uzgadniamy na załącznikach graficznych tylko 

połączenie z drogami powiatowymi, gdzie projektujemy oznakowania. Chcą dostać rysunek z 

całymi projektowanymi odcinkami powiatowymi, gdzie projektujemy oznakowanie. Co do 

pozostałych dokumentów, które będziemy musieli dostarczyć, zostały przygotowane w wersjach 

kompletnych, będziemy musieli zmodyfikować jeszcze kosztorysy i dostarczyć je do przekazanych 

uwag.  

Jeszcze mam dwie kolejne sprawy, chciałem powiedzieć, że 30 czerwca br. rozpoczynamy „Plener 

malarski u Wójta”. Zapraszam na rozpoczęcie tego pleneru na godz. 18.00 w Lucieniu. Bardzo mile 

widziani wszyscy Radni, Sołtysi, tak jak mówię rozpoczęcie w Szkole Podstawowej w Lucieniu. 

Ponadto Plener zakończy się oczywiście Galą Operowo-Operetkową w dniu 8 lipca br., tj. niedziela, 

o godz. 17.00 zakończenie pleneru, o godz. 18.00 Gala Operowo-Operetkowa, na którą też 

oczywiście wszystkich Państwa Radnych, Sołtysów i mieszkańców serdecznie zapraszam. 

Ponadto 1 lipca br., czyli w najbliższa niedzielę odbędą się zawody miejsko-gminne OSP, dla 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych, dla drużyn kobiecych i męskich, o godz. 11.00 rozpoczynają 

się zawody. Też serdecznie zapraszam do kibicowania, do obserwacji. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja mam jedno pytanie Panie Wójcie, bo wyczytał Pan w 

sprawozdaniu, ze podczas przetargu, które były zaproponowane przewyższały inwestycje, chodzi 



mi o boisko w Emilianowie, przy szkole. Czy jakieś inne decyzje są podjęte, czy jakiś inny przetarg 

będzie, czy..? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ogłosimy jeszcze ponownie, w najbliższym czasie. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: ja mam takie pytanie, chciałabym uzyskać 

odpowiedź, bo doszło do mnie, jako do Sołtysa i do mieszkańców wsi Belno, czy może sołectwa 

powiem Belno-Pomarzanki, że są złe opinie na temat Belna, chodzi o boisko gminne tzw. Że złe 

opinie krążą w gminie, chciałabym uzyskać informacje, nie wiem, od Pana Wójta, od Pana Radnego 

naszego okręgu, czy coś na ten temat wiadomo gminie? Takie informacje, że teren jest zaśmiecany, 

że jest nieuporządkowany, że jest trawa nieścięta, gdzie ja jestem na bieżąco zawsze z Panem 

Witkiem z interwencyjnych i chciałabym właśnie, czy coś wiadomo na temat tej sprawy? 

Radny Marek Balcerzak: chciałem się wypowiedzieć odnośnie boiska, ale akurat nie w tej sprawie, 

w tej sprawie mi tak naprawdę nic nie wiadomo. Ja pierwsze słyszę, nie słyszałem takich uwag. 

Natomiast mnie, jeżeli chodzi o boisko zaniepokoiła inna sprawa, zaniepokoiła mnie sprawa, która 

jest opisana właśnie w tym sprawozdaniu z realizacji inwestycji. Tutaj jest zapis, że opracowano 

projekt na wykonywanie planu zagospodarowania działki, nie wiem, w związku z tym poniesiono 

koszty?  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: tak. 

Radny Marek Balcerzak: no właśnie, bo poniesiono koszty, a później okazało się, że jest to działka 

nie odrolniona i nie można tego wykonać. Dlaczego ktoś wcześniej nie sprawdził, że tam nie będzie 

można nic wykonać i po prostu nie podejmować.. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: wszystko co było do tej pory zrobione, a na 

dzień dzisiejszy.. 

Radny Marek Balcerzak: dla mnie to są wyrzucone środki. Ja się mogę z tym zgodzić, że była to 

taka działka, ponieważ była to działka rolna, miała być przeznaczona pod boisko, wcześniej się nie 

mówiło o rozbudowie itd., więc ja bym to jeszcze zrozumiał, ale dlaczego tej wiedzy Urząd nie 

posiadał wcześniej, zanim zlecił projekty i zanim wydatkował środki?  

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: na dzień dzisiejszy, po prostu robimy stop, nie 

możemy nic zainwestować w to miejsce, tak? Był projekt złożony właśnie na siłownie, żeby 

powstała, no i jest odmownie, no i musimy w tym wypadku zmienić wniosek, tak? 

Radny Marek Balcerzak: a jeżeli mówimy o cięciu, to ja bym zadał pytanie, czy Urząd ma 

urządzenia do cięcia, czym to wykonuje? 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: na bieżąco jest, z Panem Wójtem się ostatnio 

widzieliśmy, prawda Panie Wójcie, jest na bieżąco cięte. 

Radny Marek Balcerzak: ale kto tnie to boisko? 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: tutaj Pan Witek się tym zajmuje, ja jestem w 

stałym kontakcie z Panem Witkiem z interwencyjnych. 

Radny Marek Balcerzak: czyli ja rozumiem, że wszystkie boiska, które mamy w gminie, które 

przeznaczamy na obiekty dla mieszkańców, idzie pracownik gminy.. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: tak zgadza się. 

Radny Marek Balcerzak: i wycina kosą spalinową, czyli męczy się jak gdyby, żeby to zrobić, bo to 

są duże powierzchnie. Trzeba coś z tym zrobić, rozwiązać, albo jak ma to robić gmina, to niech to 

będzie maszyna do tego, a jeżeli nie, to niech to też robią mieszańcy troszeczkę. No ja nigdy.., 

powiem tak, jest to na moim terenie, ale wypowiem się w tym momencie, nigdy nie uważałem, że 

jeżeli pozyska się jakiś teren na boisko i przekaże się jak gdyby w użyczenie mieszkańcom, czy 

sołectwu, no to niestety troszeczkę również i Ci mieszkańcy powinni o to zadbać, a nie, żeby 

wszystko robiła gmina. Tylko tyle powiem, jeżeli tą informację dzisiaj pozyskałem i jeżeli tak to się 

dzieje, bo ja dopytam jeszcze, czy wszystkie boiska są na terenie gminy obsługiwane? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: Szanowni Państwo oczywiście tych boisk na terenie gminy nam 

coraz więcej przybywa, to jest faktem, bo i pozyskujemy działki, na których urządzamy. Belno 

pozyskane w roku, już dobrze nie pamiętam, ale bodajże w 2014, zakupione można powiedzieć, 

kolejne mamy w tej chwili w Sokołowie, też pozyskane od Agencji, też to jest 82 ary, w Belnie jest 

33 ary z tego co pamiętam, Gaśno, nie pamiętam w tej chwili powierzchni itd. Oczywiście to co 



wspomniał tutaj Radny, na początku, gdy jest to inicjatywa mieszkańców, ze chcemy boiska i tak 

dalej, deklaracje są takie, my będziemy je utrzymywać. Pierwszy rok. A ja nie pozwolę, żeby tam 

potem wyrosły jakieś chwasty, dlatego angażujemy naszych pracowników robót publicznych do 

utrzymania tych boisk i w tej chwili te boiska utrzymujemy za pomocom pracowników robót 

publicznych. Też fakt jest faktem, że robimy to kosiarką żyłkową, która powiedzmy, ze na takiej 

powierzchni, to już jest sprzęt niewydolny. Więc dlatego, ja mam taki pomysł i może wystąpię do 

Państwa z wnioskiem na przyszły rok, o zakup kosiarki samojezdnej o dosyć dużej szerokości 

roboczej. Bo owszem Lucień posiada taką kosiarkę, ale ona jest zakupiona z funduszu sołeckiego, 

czyli to jest jak gdyby własność gminy, jak najbardziej nie podważam tego, ale powiedzmy jest to 

sołectwa Lucień, więc trudno, żebyśmy tego sprzętu używali na terenie całej gminy, bo to 

mieszkańcy zdecydowali, że to będzie przeznaczone dla nich. Więc na pewno byłoby dobrym 

pomysłem zakup takiej kosiarki na cele gminne, bądź zakup przez Pana Prezesa i świadczenie nam 

usług. Natomiast jeżeli my co roku zatrudniamy 20 pracowników robót publicznych, więc jak 

gdyby jesteśmy w stanie tą maszynę spokojnie obsłużyć. Zatrudniamy już od miesiąca marca, 

połowy marca, bądź początku kwietnia pracowników, gdzie jest połowa mężczyzn. Jesteśmy w 

stanie dwóch pracowników przeszkolić, żeby taki sprzęt obsługiwali. Zakup takiej maszyny, jeżeli 

chodzi, to co było dla Lucienia z funduszu sołeckiego, to było 12.000zł, ale tam szerokość cięcia 

jest, bodajże 105cm szerokości na dwa noże, na te większe powierzchnie może byłaby potrzebna 

już trochę szersza szerokość robocza, żeby to szybko obsłużyć. Najlepiej z koszem wyładunkowym 

hydraulicznym, bo takie są już sprzęty, ale to już jest zakup rzędu powiedzmy 30.000zł, taki sprzęt 

kosztuje. Nawet w zależności od marki, bo tez już prowadziłem takie rozeznanie w firmie Kubota, 

gdzie oni mają taki sprzęt o szerokości roboczej z tego co wiem 160cm, z kosztem wyładunkowym 

hydraulicznym, bo to od razu wyładowuje na przyczepę, czyli nie potrzeba tego ręcznie 

rozładowywać, natomiast są już takie sprzęty, które hydraulicznie opróżniają kosz, kosz o dużej 

pojemności, gdzie boisko np. w Lucieniu jest w stanie przejechać w jedną i druga stronę, czyli 

przyczepa ustawiona powiedzmy na jednej ścianie i bez problemu wystarczy. Ale tak jak mówię, to 

wymaga zaangażowania środków rzędu blisko 30.000zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: jeżeli mogę, ja się nie 

znam, tylko słyszałem, że teraz już są takie kosiareczki, które z tyłu to rozdrabniają i to jest o tyle 

lepsze, że już nie trzeba nigdzie tego kompostować, a po drugie.., nie mówię, że na boisku 

sportowym, absolutnie nie, ale takiego użytku i to powoduje też zmniejszenie wzrostu tej trawy. Ja 

takie coś widziałem i taką znam opinię. I nie trzeba tego nigdzie wywozić, a tak to ciągnik, 

przyczepa jest potrzebna. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja już takie rozpoznanie prowadzę i jeżeli będę miał taką szerszą 

wiedzę na ten temat, to z Państwem na komisji porozmawiamy na ten temat. A jeżeli chodzi o stan 

boiska, jeżeli chodzi o Belno, ja tam zaglądam, przynajmniej raz w tygodniu, po prostu wracając z 

pracy, przejadę się, zobaczę, ja takich zastrzeżeń nie ma. Do mnie żadne sygnały nie docierają. 

Sołtys sołectwa Belno-Pomarzanki Aneta Szymczak: także chciałabym właśnie, no, bo mieszkańcy 

się dopytywali, także ja bym chciała odpowiedzi uzyskać. Dziękuję. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: ja jeszcze chciałabym nawiązać Panie 

Wójcie, do przepustu, jak najbardziej, wszyscy Państwo wiecie, o tym przepuście, bo ja każdemu 

mówię, tylko, że to już trwa pół roku. I zaraz się tam asfalt posypie, na który oczekiwaliśmy bardzo 

długo. To jedno, a jeszcze drugie chciałam się tutaj zapytać, co do nawierzchni tych dróg, które tam 

właśnie było wysypane, ta ziemia, z tymi kamieniami? No w tej chwili to, to było w styczniu na 

początku, no i do tej pory też nie mam nic tam zrobione i to jest w tej chwili przy takiej pogodzie, 

jak wczoraj np. była, no jest to błoto ponownie. Bo to było tyle nasypane tej ziemi, że się tworzy 

takie błoto. Także tu bym chciała, żeby tam było w piśmie na drogę koło Pana Hejnera i koło Pana 

Jędrzejczaka, tam są te kamienie, które są na wierzchu. To te dwie drogi, które rozmawiam non stop 

i nadal chciałabym, żeby były te drogi poprawione. A druga sprawa, dostaliśmy jako Sołtysi, takie 

pisma, wczoraj, każdy z nas dostał najprawdopodobniej o uchwale tutaj, że mamy w sprawie 

określenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Gostynin. I ja chciałam zapytać się, bo to mamy zebranie zrobić, czy co, bo tutaj jest cały plik 



dokumentów i jak to my mamy się do tego odnieść? I proszę o wyjaśnienie?  

Kierownik SO Krzysztof Czerwiński: musi się odbyć zebranie wiejskie, ponieważ ustawodawca 

nam narzucił na Radę Gminy, podjęcie właśnie tych uchwał, ale przed podjęciem uchwał musi 

zaciągnąć opinii właśnie zebrań wiejskich.  

Radna Ewa Michalska: ale opinia nie jest niewiążąca. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: nie ma informacji do 

Państwa o konieczności podjęcia tych uchwał? 

Kierownik SO Krzysztof Czerwiński: opinie prosimy podjąć do 25 lipca br.  

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: tak my mamy to wszystko napisane. 

Sołtys sołectwa Gulewo Cezary Szymczak: po prostu jest taki temat, że w niektórych wioskach nie 

ma sklepu i to trochę się mija z celem. 

Kierownik SO Krzysztof Czerwiński: to nie chodzi o to, że nie ma sklepu. Chodzi o to, żeby podjąć 

opinie na temat jak gdyby całej gminy. Zaopiniować maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, to o to chodzi. To nie chodzi o miejscowość daną. 

Sołtys sołectwa Gulewo Cezary Szymczak: czyli to chodzi o to, że np. na całej gminie.. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: ogólnie mamy Państwu przedstawić, ile 

oczekujemy w tej gminie punktów, tak? 

Radny Marek Kołodziejski: a ile do tej pory jest wydanych? 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: jest tam napisane.  

Sołtys sołectwa Bielawy Stanisław Komorowski: jeszcze ciekawe jak się do tego mieszkańcy 

odniosą. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, ja 

rozumiem, że informacyjne na posiedzeniu Rady Gminy, dobrze, że to powstało, ale jeżeli są takie 

pytania, to należałoby ze Sołtysami w jakiś inny sposób to ustalić, żeby to rozstrzygnąć, bo dzisiaj 

nie damy rady. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: my myśleliśmy, że to chodzi o nasze 

wioski tylko, no to jak Pan tu mówi, że nie ma sklepu, no to po co on ma się opiniować. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: sygnalnie oczywiście 

temat jest poruszony, że macie Państwo wątpliwości, a teraz po stronie Urzędu jest jak gdyby 

rozwianie tych wątpliwości, czego te sprawy dotyczą. 

Kierownik SO Krzysztof Czerwiński: jak coś jest niejasne zapraszam do mnie. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to jest zaopiniowanie maksymalnej ilości punktów, to nie znaczy, 

że ustalamy punkty, tylko maksymalną ilość,. Ona nie będzie nigdy osiągnięta.  

Sołtys sołectwa Helenów Antoni Żebrowski: ja jeszcze chciałem zgłosić, bo już tu rozmawiałem z 

Panem Jarkiem odnośnie u nas tego kawałka asfaltu w pierwszym etapie, co było robione, tam były 

dwa etapy, tam gdzie robiła ta firma, która robiła na autostradach jest ok. Natomiast gdzie robił nasz 

rejon dróg publicznych, jest popękany i podłużne pęknięcia i poprzeczne, no chciałbym, żeby coś z 

tym zrobić, no bo przecież przyjdzie zima, to, to podniesie do góry i asfaltu nie ma. Po prostu 

szkoda, żeby to jakoś zakonserwować w tej chwili, myślę, jakąś emulsją, czy czymś, bo jest 

naprawdę źle. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo 

Sołtysi, ja bardzo szanuję Wasz głos, ale te głosy się powtarzają. Ja myślę, że dobrze by było, żeby 

to było trochę skomasowane, czy to przez Radnego, czy bezpośrednio do Urzędu, bo to są rzeczy 

administracyjne, które tak naprawdę nie za bardzo my jako Radni możemy ocenić.  

Sołtys sołectwa Helenów Antoni Żebrowski: żeby to po prostu wziąć pod uwagę, no, bo przecież 

nas to boli, no bo nie po to się robiło, żeby to się rozwaliło. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: dlatego ja Was szanuję 

bardzo, Rada działa tylko w kompetencji Rady, a tutaj to pozostaje to jak gdyby w kompetencji 

Urzędu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja już wcześniej apelowałem, o to, ze jak jest jakiś problem, to 

bezpośrednio do referatu, czy do Zastępcy, czy do mnie. 

Radny Jerzy Węglewski: Panie Wójcie ja chcę zapytać o dwie sprawy, odnośnie ośrodka 



wypoczynkowego, tzw. „Okrąglaków”, czy Urząd ma jakąś koncepcję zagospodarowania tego 

terenu, no bo przejęliśmy go w ubiegłym roku i coś tam miało się dziać i chciałem zapytać w tej 

sprawie, czy coś się dzieje, czy nic się nie dzieje. A druga sprawa dotyczy właśnie budowa budynku 

Urzędu Gminy, co za tym idzie sprawa, czy jest rozstrzygnięta sprawa sądowa z projektantem, który 

robił projekt Urzędu i co się w tej sprawie dzieje? Czy jest nowy projekt, czy będziemy robić w tym 

roku, czy w ogóle będziemy robić? 

(Radna Elżbieta Tyszkiewicz i Radna Mariola Dan-Liberadza opuściły salę posiedzenia). 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeśli chodzi o ośrodek, to oczywiście szukamy oferenta jakiegoś, 

który by mógł zainwestować, my, jako gmina na pewno nie będziemy inwestorem, dlatego szukamy 

kogoś kto byłby skłonny w to zainwestować. Odbyliśmy kilka spotkań z Kancelariami Prawnymi, 

które zajmują się sprzedażą nieruchomości. Taką ofertę skierowaliśmy. Były bodajże trzy 

propozycje wstępne, gdzie później nie podjęli oferenci dalszych rozmów. Cały czas oczywiście 

kierujemy oferty w tym zakresie do różnych instytucji, mówię, głównie kancelarii prawnych, które 

się zajmują obrotem nieruchomościami. 

Radny Jerzy Węglewski: idzie to w kierunku, żeby raczej to sprzedać, czy wydzierżawić, oddać w 

użytkowanie? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: moja ocena jest taka, żeby się tego nie pozbywać, żeby to zostało w 

rękach gminy, kwestia dzierżawy długoletniej, wspólnego jak gdyby przedsięwzięcia z jakimś 

inwestorem prywatnym. Natomiast jeśli chodzi o sprawę budynku, sprawa z projektantem na razie 

jeszcze nie jest rozstrzygnięta, jeszcze wszystko jest w trakcie. Rozważamy oczywiście, bo Państwa 

głosy też na komisjach były takie, że jesteśmy na progu końca kadencji, czy jest sens w tej chwili 

podejmować, czy może zostawić to rzeczywiście nowej Radzie i z początkiem nowej kadencji i 

wtedy z nowym pomysłem ruszyć, żeby przygotować nowy projekt, nową koncepcję, która przez 

nową Radę może być niezaakceptowana. Dlatego to jeszcze rozważamy.  

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja odnośnie, Panie Przewodniczący 

troszeczkę też do Pana, bo my zgłaszamy i do Radnego i my ubiegamy się tu żeby coś zrobić, ale to 

jest nie robione. Troszeczkę to jest.., ani odpowiedzi nieraz nie mamy nic. Ja zgłaszałem i Radny 

zgłaszał o pobocze przy tym świeżym odcinku, bo w niektórych miejscach jest, że brakuje 20-30cm 

pobocza jeszcze dalej. Teraz kombajny pójdą, żniwa się zaczną, zaraz się to połamie, na razie jest 

wszystko w porządku, ale za chwilę się to połamie, bo jest za wąsko nasypany ten grysik, a pobocza 

mamy jeszcze 70cm.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: Panie Sołtysie, my tak 

jak mówię, to co możemy, to możemy, jedynie możemy spróbować wypracować lepszą 

komunikację między Urzędem, a Sołtysami, bo to jest jak gdyby.., jeżeli takiej nie ma, bo ja nie 

wiem. Ale rzeczywiście trochę się to powtarza, Panowie Wójtowie, że tej komunikacji trochę nie 

ma. Jeżeli są takie głosy, no to może należy w jakimś zakresie się nad tym zastanowić, dlaczego nie 

ma? 

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel:  druga sprawa nie dostajemy żadnych 

pisemnych informacji, żeby puścić na wieś gdzieś, do mieszkańców, bo nie wszyscy w Internetach, 

czy tabletach patrzą i nie wiedzą o niczym. To mam taką propozycję. 

Przedstawiciel Klubu Sportowego „Błyskawica Lucień” Krzysztof Kokosiński: Szanowni Państwo, 

chciałbym w imieniu Zarządu, zawodników i sympatyków Klubu „Błyskawica Lucień” serdecznie 

podziękować za pozytywne i jednogłośne głosowanie w sprawie punktu o nadanie imieniem 

„Stefana Zbiega” boisku gminnemu w Lucieniu. I chciałbym przy okazji z Panem Wójtem 

będziemy rozmawiali, ja wczoraj pismo złożyłem na temat, chcemy zorganizować taki pierwszy 

turniej pod patronatem Pana Wójta, co cyklicznie by się rozgrywał co roku tzw. „Puchar 

przejściowy”, z klubu do klubu. Tam będzie występowało sześć drużyn. I tu chcemy rozmawiać, 

żeby gmina pomogła nam sfinansować nam trochę, pomóc finansowo. Planujemy, to już tak 

wstępnie określiliśmy termin na 14 lipca br., to jest sobota ten turniej zorganizować, na który 

serdecznie zapraszam. I jeszcze raz serdecznie dziękuję za pozytywne głosowanie i jednogłośne. 

Sołtys sołectwa Górki Drugie Roman Giętka: tu już Radny Piotrowski zgłaszał, bo my żeśmy 

przekazali w tamtym roku fundusz na polanie emulsją drogi powiatowej utwardzonej i to się ciągnie 



już drugi rok, to było przekazane w tamtym roku, nie było wykonawcy, musieliśmy z powrotem 

robić zebranie i przekazać na tłuczeń. W tym roku słyszę, tu Radny jak zgłosił, była odpowiedź 

Wice Wójta, że bez przetargu. Bez przetargu, to nie wiem, czy to tak jest możliwe, ja uważam, że 

tego znowu w ogóle nie będzie i znowu nam ten fundusz może przepaść. Albo będziemy robić 

zebranie i przepisywać w końcu roku na inny cel. I chciałbym naprawdę, żeby to było zrobione, no 

bo przekazane są nasze pieniądze, a roboty nie ma, nie ma wykonanego zadania. I chciałbym 

jeszcze raz, żeby Pan Wójt odpowiedział mi na to pytanie. Czy będzie to zrobione, czy nie będzie? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja na poprzedniej sesji, 

podnosiłem rzetelność tych odpowiedzi, no bo jeżeli te odpowiedzi nie są rzetelne, to się potem 

pojawiają wątpliwości. Jeżeli czegoś nie da rady się zrobić, no to trzeba rzetelnie powiedzieć i już. 

Wyjaśnić dlaczego, nie ma wykonawcy, nie czekajmy. No bo takie pytania, które się pojawiają z 

roku na rok i one tak pozostają same sobie. Może to też nie jest dobry kierunek, ale to jest Państwa 

Wójtów decyzja. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: wiecie Państwo, że w ogóle, ten rok jest wyjątkowo inwestycjami 

drogowymi wysycony, we wszystkich jednostkach samorządu terytorialnego, nie tylko gminach, 

powiatach, województwach itd. Wiele firm drogowych na przestrzeni ostatnich lat też upadło, 

pewnie po autostradach, gdzie byli pewnie podwykonawcami. Tych firm drogowych jest coraz 

mniej. Takie zadanie z funduszu sołeckiego, to jest niewielkie zadanie dla firmy drogowej, która ma 

inwestycje milionowe, to dla nich jest tam, że może przy okazji coś tam. W ubiegłym roku no 

byliśmy zmuszeni przez wykonawcę, dobra zrobię ci to przy jakiejś tam okazji itd. Ale te okazje się 

nie nadarzyły, dopiero taka definitywna odpowiedź w listopadzie, no nie dam rady. Natomiast nie 

przyjedzie Kobylarnia, czy nie przyjedzie STRABAG na polanie emulsją za 10.000zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no to taką informację 

należy powiedzieć. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ale to nie znaczy, że nam się nie uda, szukamy rozwiązania.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: ja jeszcze oczywiście z 

informacji gazetowych, to się tutaj trochę potwierdza, jeżeli chodzi o przetarg na boisko w 

Emilianowie, to duże jednostki samorządowe Warszawskie i inne już określają sobie pewien limit 

wzrostu wartości inwestycji. I określają to w ten sposób, że jeżeli to tam w odniesieniu do 

kosztorysu sporządzonego rok, czy dwa lata temu będzie to 10-15%, to nie wchodzą w finasowanie, 

bo uważają, że rzeczywiście jest to wynikiem roku wyborczego i mają poczekać na przyszły rok, 

kiedy się sprawa ustabilizuje. I rzeczywiście zaczyna być problem, zaczyna być drogo i byle jak na 

tych inwestycjach.  

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeżeli możemy coś tam założyć, że jeżeli jest to kwestia 10-15% jak 

Pan Przewodniczący wspomniał, to jak najbardziej możemy w jakimś trybie pilnym sesję zwołać i 

dołożyć środków, ale jeżeli to już jest 90% no to się nie da. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski: no to się po prostu nie 

da. 

Sołtys sołectwa Górki Drugie Roman Giętka: jak będzie położenie nowy dywanik, to Panie Wójcie  

będzie to dużo drożej kosztowało. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja sobie zdaje z tego sprawę. 

Sołtys sołectwa Górki Drugie Roman Giętka: emulsja uszczelni te szczeliny, tak to przyjdą mrozy, 

przyjdzie woda, to całkowicie.., ten asfalt to jest tak kruchy, nie wiem, dodają do niego smoły, 

oszczędnie robią i to się później tak dzieje. 

Radny Marek Balcerzak: my, jako powiat, dwa razy ogłaszaliśmy przetarg na właśnie polanie 

emulsją i dwa razy nie zgłosiła się żadna firma, gdzie u nas kwota była dużo większa niż ta 

prawdopodobnie przewidywana na remont drogi na Górkach. Także nie jest łatwo naprawdę, 

przyznaje tutaj dzisiaj, znaleźć wykonawcę na tego typu usługi. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze chcę dodać, rozwiązaniem na to co tutaj Pan Sołtys zgłasza 

jest, to, żeby kłaść dwie warstwy, czyli 5cm warstwy wyrównawczej, potem wiążącą na wierzch 

przynajmniej 4cm, która zupełnie inna ma strukturę, ale to spowoduje, że odcinki nam się skrócą. 

Radny Marek Balcerzak: dobry temat Pan poruszył, bo ja to mówiłem w latach ubiegłych, bo jeżeli 



mówimy o tych dwóch warstwach, to ja rozbiłem rozeznanie firmy i firma twierdzi, że wcale nie 

będzie to dużo większy koszt, bo jeżeli my dajemy np. 6-7cm jednej warstwy, a damy 4+4, czyli 

dojdzie nam 1cm, dojdzie tylko robocizna rozłożenia drugiej warstwy, to wcale nie zwiększa tak 

znacznie kosztów. Np. gdyby ktoś mnie zapytał wcześniej o moje drogi, ja bym podjął decyzję 

chyba taką, żeby moje drogi robić właśnie w tej technologii, kosztem skrócenia powiedzmy tych 

10-20% odcinka. Bo to nie będzie połowa odcinka. Tak jak mówiłem, ten koszt wcale nie jest dużo 

większy, dochodzi tylko przejechanie maszyn drugi raz. Koszt materiałów jest bardzo podobny. 

 

Do punktu 19-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 10.00 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, 

Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLIV 

Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana    
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